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Студент ЗДІА Микола Діброва – СРІБНИЙ  
ПРИЗЕР Чемпіонату Європи з легкої атлетики 

серед паралімпійців!

Студент Запорізької державної інженерної академії Микола 
Діброва на Чемпіонаті Європи з легкої атлетики серед 
паралімпійців став срібним призером у штовханні ядра.

Як розповів Микола, кваліфікаційний поріг для участі в ЧЄ у 
цьому році був дуже жорстким. Микола Діброва (наш студент) 
в ході підготовки до Чемпіонату Європи показав відмінні 
результати на зимовому, весняному і літньому чемпіонатах країни 
з легкої атлетики та завоював право відстоювати честь країни на 
Чемпіонаті Європи з легкої атлетики серед паралімпійців.

В цілому, збірна України посіла третє загальнокомандне місце, 
завоювавши 49 медалей. Серед них 19 золотих, 22 срібні та 8 
бронзових нагород. І в цьому успіху є вагома частка студента ЗДІА 
Миколи Діброви. 

Вітаємо переможця з блискучим 
успіхом! Бажаємо Миколі Діброві 

подальших перемог в спорті та успіхів 
у навчанні, виконання всіх його творчих 

планів і задумів!

Редактор газети «Академія» Н. Юсупова

Наприкінці серпня 2018 року в Києві відбувся Міжнародний Волонтерський 
та ветеранський форум «Там, де ми – там Україна», запорізьку делегацію на 
якому очолила керівник Центру національно-патріотичного виховання та 
духовного розвитку молоді ЗДІА Косенко В.М. 

Дводенний форум відбувся 
в Мистецькому арсеналі 
та зібрав представників 
понад 120 ветеранських і во-
лонтерських організацій з 
різних регіонів України та 
з-за кордону. Метою заходу 
було висвітлення необхідності 
формування коректних та 
ефективних державних політик 
у сфері соціалізації ветеранів та 
залучення представників влади 
до цього процесу. 

У роботі Форуму взяли участь 
Президент України П. По-
рошенко, голова ВР А. Парубій, 
віце-прем’єр-міністр Г. Зубко, 
представники Міноборони та 

Генштабу. Співорганізатори фо-
руму – благодійні фонди «Ін-
формаційно-координаційний 
центр» та «Повернись живим», 
партнери – Комітет ВР України 
з питань УБД та учасників АТО, 
а також Постійна делегація 
України в Парламентської асам-
блеї НАТО.

Запоріжжя на Форумі пред-
ставляли керівник ЦНПВДРМ 
ЗДІА Вікторія Косенко, ветеран 
нинішньої війни Віталій 
Олійник, частий гість академії, 
та Народний Герой України, 
голова проекту волонтерів-
стоматологів «Дентал ТриЗуб» 
Володимир Стефанів. 

Почесні гості Форуму отри-
мали запрошення на Парад 
військ, присвячений 27-й річ-
ниці незалежності України, 
що відбувся 24 серпня на 

Майдані Незалежності. У па-
раді взяли участь близько 4500 
військовослужбовців та 250 
одиниць військової техніки. 
Хрещатиком крокували пред-
ставники 24 підрозділів ЗСУ, 
Держприкордонслужби, СБУ, 
Нацгвардіїї, ДСНС, а також 
військові з 13 іноземних держав. 

В найвидовищній частині па-
раду були представлені: важка 
бронетехніки, автомобільна 
техніка і БТР, артилерійські 
системи, ракетні комплекси. 
На закінчення заходу над 
Хрещатиком пролетіли ви- 
нищувачі, штурмовики, транс-
портні літаки і вертольоти ар-
мійської авіації. 

Центр національно-
патріотичного виховання

та духовного розвитку молоді

У Запоріжжі на базі дитячого табору «Супутник» за підтримки 
«Запоріжсталі» з 31 серпня по 2 вересня відгримів четвертий 
молодіжний фестиваль «Zobifest».

На свято юності були запрошені всі бажаючі. А потрапити туди дуже 
просто - необхідно зробити добру справу для Запоріжжя і викласти 
фотозвіт (до і після), що підтверджує це, в Facebook або Instagram з 
хештегом # zobifest2018.

У програмі свята 
були позначені: творчі 
конкурси (стендап, 
інтерактивний квест, 
імпровізація, КВН, TOP-
model «Z»), спортивні 
змагання (футбол, 
настільний теніс, 
волейбол, йога), ігри 
розуму («Що? Де? Коли?», 
Брейншторм, дебатний 

турнір,« Мафія»),  зустрічі з лідерами громадської думки, розваги (DJ-bat-
tle, дискотека, нічний кінотеатр), а також багато інтерактивних локацій. 

В останні дні літа молоді люди не тільки відпочили, але й отримали 
можливість поспілкуватися з Генеральним директором комбінату - Ро-
стиславом Шурмою.

Всього за 4 роки невеликий проект, розроблений студентами для студентів, 
виріс до заходу всеукраїнського масштабу. Сюди з’їжджаються молоді люди 
з різних куточків нашої країни. У цьому році на Zobi приїхали учасники з 
Харкова, Дніпра і Києва.

- На четвертий фес-
тиваль до нас приїхала 

навіть молодь з-за 
кордону: Чехії, Польщі 
та Англії, - поділилася 

депутат Запорізької 
молодіжної міської 

ради та співорганізатор 
фестивалю Тетяна 

Баранова.
Квиток за добро. 

Потрапити на фестиваль вийшло не у всіх – у  Zobi є певне правило - квиток 
на фестиваль отримує той, хто зробить добру справу.

- На цей фестиваль неможливо потрапити за гроші, тільки якщо ти 
зробив добру справу. Не допоможуть навіть зв’язку. Це робить фестиваль 
унікальним не тільки для міста Запоріжжя, а й для всієї України, - розповів 
Олексій Савицький - заступник начальника відділу по роботі з молоддю та 
сім’єю Запорізької міської ради.

У цьому році на фестиваль отримали квитки 550 осіб. Для цього окремі 
групи студентів разом проводили суботники, відновлювали дитячі 
майданчики. Були навіть лекції про підвищений артеріальний тиск для 
пенсіонерів. Всі свої подвиги молоді люди документували і викладали в 

Студенти Запоріжжя на святі юності. 
«ZobiFest» приходить знову!

соціальні мережі - це був знак, що 
вони готові брати участь.

Настільні і комп’ютерні ігри, 
басейн, вуличний баскетбол та 
заняття малюванням - дуже багато 
розваг чекало студентів. Але, як 
виявилося, не тільки цим вийшло 
захопити молодь на фестивалі.

У вельми захоплюючу дис-кусію 
вступили студенти з Гене-ральним 
директором МК «Запоріжсталь» 
Ростиславом Шурмою. За півтори 
години з Ростиславом Ігоровичем 
обговорили необхідні зміни в 
системі української освіти, виконану 
роботу з екологічної модернізації 
«Запоріжсталі», необхідність йти в 
політику для того, щоб робити добрі 
справи і багато іншого. У розмові 
про місто молодь відзначила, 
що зараз в Запоріжжі проходить 
масштабна робота по підвищенню 
туристичної привабливості міста 
в якій також бере участь комбінат. 
Повну версію зустрічі можна 
переглянути за посиланням: https://
www.facebook.com/zaporizhstal/vid-
eos/1914719371951493/

Молодь не соромилася говорити 
і про проблеми, які їх турбують. 
Один зі студентів, який займається 
скейтбордінгом, запитав, чи може 
допомогти комбінат з втіленням 
проекту скейтпарку в місті.

- Ми завжди з задоволенням 
підтримаємо всякі ініціативи, в 
тому числі і скейтпарк. Але треба 
приходити не з питанням, а з 
конкретною пропозицією. Я не 
обіцяю, що ми його стовідсотково 
побудуємо, але ми точно побачимо 
проект і за допомогою заводу, міста 
та кількох джерел, найближчим 
часом зробимо так, щоб він з’явився. 
Я думаю, що «Запоріжсталь» готова 
стати головним спонсором, - 
зазначив Ростислав Шурма.

За матеріалами https://zp.gov.ua/uk/
articles/item/3230/u-zaporizhzhi-vidbu-

detsya-molodizhnij-festival-zobifest


